

### 13-11-2023

監管局主席蕭澤宇先生BBS, JP (左三) 及行政總裁韓婉萍女士 (中) 出席由地產代理人員協會、九龍獅子會及尖沙咀街坊福利會合辦的慈善活動。

The EAA's Chairman Mr Simon SIU Chak-yu, BBS, JP (third from left) and Chief Executive Officer Ms Ruby HON (middle) attend a charity event jointly organised by the Property Agents Association, Lions Club of Kowloon City and the Tsim Sha Tsui District Kai Fong Welfare Association.



### 3-11-2023



監管局於旺角區舉行與前線持牌人交流的聚焦小組會議。席間，監管局代表與出席的持牌人談及關於發牌、規管及持續專業進修等不同範疇的事項，而持牌人則分享其日常執業所遇到的問題。

The EAA holds a focus group meeting with frontline licensees in Mong Kok District. During the meeting, EAA representatives discuss with the participating licensees on matters about licensing, compliance and the CPD Scheme while licensees share the issues they encounter in their daily practice.

### 19-10-2023

監管局行政總裁韓婉萍女士 (左一) 出席Now TV訪問節目，談及有地產代理公司安排物業買賣雙方簽署買賣協議備忘錄的事件。

The EAA's Chief Executive Officer Ms Ruby HON (first from left) is interviewed by Now TV. She talks about an incident concerning certain estate agency companies arranging for property purchasers and vendors to sign a memorandum of agreement in respect of the sale and purchase of property.



### 26-9-2023



監管局與業界主要代表舉行聯絡會議，會上討論多個議題，包括有關銷售境外物業的新執業通告、常見違規問題及地產代理良好處理劏房租賃約章。

The EAA holds a liaison meeting with the representatives of major trade associations. Various issues are discussed during the meeting, including the new practice circular concerning the sales of properties situated outside Hong Kong, common non-compliance and the Charter on Good Practices of Estate Agents in Handling Subdivided Unit Tenancy.



9/2016

監管局舉辦公開講座，題為「住宅物業開門七件事」。

The EAA holds a public seminar titled "Key Information of Residential Properties".



11/2012

監管局慶祝成立15周年。

The EAA celebrates its 15th Anniversary.

10/2011

監管局前行政總裁余呂杏茜女士（左一）出席在北京舉行的2011年中國房地產估價師與房地產經紀人學會年會開幕式。

The EAA's former Chief Executive Officer Mrs Rosanna Ure (first from left) attends the opening ceremony of the 2011 Annual Conference of the China Institute of Real Estate Appraisers and Agents in Beijing.

